
Protokół Nr 2/2007 
z posiedzenia Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądno ści 

odbytego w dniu 12 lutego 2007r. 
 
Obecni na posiedzeniu:  
Budych Sylwester - Przewodniczący Komisji 
Znamirowska-Szwarc GraŜyna - Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Maciejewski Mieczysław - członek Komisji 
Półtorak Wojciech - członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdanie finansowe OKSiR za 2006 rok  
2. Funkcjonowanie OKSiR w 2007 roku 
3. Sprawozdanie finansowe ZUK za 2006 
4. Analiza naleŜności gminy i jednostek organizacyjnych na  dzień 31.12.2006 
5. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Ad.1  
Kierownik OKSiR Jerzy Skrzypczak przedstawił sprawozdanie za 2006 rok z wykonania planu 
finansowego OKSiR w Zbąszynku. 
W dyskusji nad tematem radny Sylwester Budych zapytał, czy Kierownik brał udział w podziale 
środków na 2006 rok. W odpowiedzi Kierownik OKSiR poinformował, Ŝe miał częściowy wpływ na ich 
podział. Jeśli chodzi o bieŜący rok poinformował, Ŝe nie brał jeszcze udziału w takim podziale. 
 
Ad.2  
Następnie Jerzy Skrzypczak omówił plan na 2007 rok wg działalności.  
Przedstawił równieŜ priorytetowe zadania, które wymagają realizacji w bieŜącym roku: naprawa 
podestu od strony parku i remont amfiteatru. Zwrócił szczególną uwagę na planowane remonty sal 
wiejskich. Omówił takŜe poszczególne imprezy, które miały miejsce w 2006 roku z udziałem OKSiR-u. 
Poinformował przy okazji omawiania zaplanowanych imprez, Ŝe jego zamiarem jest powołanie tzw. 
Rady Kultury składającej się z przedstawicieli młodzieŜy i starszych osób z miasta i wiosek, która to 
miałaby dokonać wyboru zespołu np. na Dni Zbąszynka. 
Omówił równieŜ środki z zewnątrz, jakie udało się pozyskać w 2006 roku. Zapowiedział, Ŝe w 
bieŜącym roku nastawia się szczególnie na pozyskiwanie środków z zewnątrz, zatrudniono 
pracownika, który miałby się tym zadaniem zająć. Poinformował takŜe o zamiarze wystąpienia z 
wnioskiem na realizację projektu w 2007 roku dot. pełnej modernizacji obiektów Bogdana Niemca. W 
jego zamyśle byłoby utworzenie boiska bocznego w sztucznej nawierzchni z wymianą siedzeń, 
zrekultywowanie płyty głównej, wydzielenie ścieŜki dydaktyczno-sportowej, stworzenie ścianki do 
wspinaczki skałkowej, boiska do piłki plaŜowej oraz wielofunkcyjnego boiska (wszystko miałoby zostać 
oświetlone i ogrodzone). 
 
Radny Mieczysław Maciejewski zapytał jakie Kierownik widziałby rozwiązanie dla systemu 
grzewczego w sali wiejskiej w Kręcku? 
W odpowiedzi Kierownik OKSiR poinformował, Ŝe optowałby za systemem wykonanym w sali 
kinowej w Zbąszynku. 
 
Następnie Kierownik przedstawił naleŜności Ośrodka. Wymienił dwie naleŜności - pierwsza 
p./wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 
września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena 
Tomaszewska/,druga p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 
ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/.  
W temacie Radny Sylwester Budych wnioskował o dostarczenie przez Kierownika na następną 
Komisję umowy najmu z p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 
ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/,  celem przedstawienie jej warunków.  
 
Ad.3  
Kierownik ZUK Piotr Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności ZUK w 2006 roku. 
 /wyłączenie jawności w zakresie informacji o dłuŜnikach; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 



września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena 
Tomaszewska/. 
 
Radna Znamirowska-Szwarc wyst ąpiła z wnioskiem do Burmistrza o zamontowanie o świetlenia 
przy hydroforni w Rogozi ńcu. 
 
Komisja skierowała wniosek do Burmistrza o wyja śnienie sprawy p. /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie 
do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/, dlaczego 
została zaniechana sprawa jego eksmisji oraz wyja śnienie sprawy zadłu Ŝenia /wyłączenie 
jawności w zakresie danych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie 
do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/. 
 
Radny Sylwester Budych wystąpił z wnioskiem do Kierownika ZUK o przedstawienie w formie 
informacji dla radnych zadłuŜenia za 2006 rok z podziałem na wodę, kanalizację i czynsze w podziale 
na wioski i miasto. 
 
Ad. 4  
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła informację dot. naleŜności gminy i jednostek 
organizacyjnych wg stanu na dzień 31.12.2006 roku. 
 
Ad.5  
Radny Sylwester Budych zapoznał Komisję z pismem od mieszkańców przyszłej ulicy nazwanej 
Uchwałą Rady ulicą św. Apostołów Piotra i Pawła, którzy wnioskowali o zmianę nazwy tej ulicy. 
Radny Mieczysław Maciejewski zaproponował, by przychylić się do prośby mieszkańców, gdyŜ 
nazwa jego zdaniem odbiega od nazw sąsiadujących ulic a mieszkańcy (z informacji, których usłyszał) 
są zbulwersowani taką nazwą. 
Radny Sylwester Budych przypomniał, Ŝe w momencie nadawania nazwy tej ulicy prosił o rozwagę i 
niepośpiech. JednakŜe teraz zauwaŜył, Ŝe nazwa jest juŜ nadana i Rada podjęła taką uchwałę. 
Zarządził więc głosowanie nad odrzuceniem wniosku mieszkańców. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek o odrz ucenie został przyj ęty przy 3 głosach 
"za" i 1 głosie "przeciw". 
 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak zapoznała Komisję z projektem uchwały sprawie uchylenia 
uchwały Nr XXXIX/35/2006r z dnia 31 sierpnia 2006 r. w sprawie przystąpienia do opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rogoziniec. 
T. CzyŜ uzasadnił wywołanie takiej uchwały ze względu na: 
− brak zainteresowania budownictwem mieszkaniowym w tej miejscowości (zainteresowany jest 

bowiem tylko inicjator wywołania poprzedniej uchwały),  
− utratę funkcji typowo rolniczej gruntów, czyli funkcji podstawowej, plan określa szczegółowo, co 

miałoby i mogłoby na tych terenach powstać,  
− wysokie koszty opracowań planistycznych, które poniesie gmina. Dla konkretnego wnioskodawcy 

istnieje moŜliwość wyłączenia części gruntu i objęcia jej takim planem. 
Radna Znamirowska-Szwarc zauwaŜyła w realizacji tego planu moŜliwość rozwoju wsi Rogoziniec. 
Do tej opinii przychylił się równieŜ radny Sylwester Budych oceniając plan takiego zagospodarowania 
jako bardzo perspektywiczny dla wsi. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady sesji. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kosieczyn.                 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady sesji. 
 
W związku z konkursem ogłoszonym w "Gazecie Lubuskiej" dot. nazwania przyszłego osiedla i ulic, 
przy których będzie ono połoŜone Komisja zapoznała się z propozycjami nazw ulic i osiedla i 
postanowiła przychylić się jednogłośnie do propozycji nazwy dla osiedla: SŁONECZNE i nazwy ulic: 
BŁĘKITNA i TĘCZOWA. 
 
Barbara Stasik p.o. Sekretarza omówiła projekt uchwały dot. wyznaczenia przedstawicieli organu 
prowadzącego do składu komisji konkursowej w związku z przeprowadzeniem konkursu na kandydata 



na Dyrektora Gimnazjum w Zbąszynku. Poinformowała, Ŝe oferty mogą wpływać do 1 marca. 
Komisja jednogło śnie wyznaczyła do komisji konkursowej: Przewodnicz ącą Rady Wiolet ę 
Muszyńską, Przewodnicz ącego Komisji O światy, Kultury i Pomocy Społecznej Dariusza 
Drosika oraz Barbar ę Stasik. 
 
Następnie Barbara Stasik przedstawiła Komisji pismo z Lubuskiego Stowarzyszenia Sołtysów 
odnośnie moŜliwości wstąpienia do Stowarzyszenia jako członek wspierający. Z uwagi na obecność w 
Komisji dwóch sołtysów radna Znamirowska-Szwarc nie wyraziła zainteresowania wstąpieniem do 
Stowarzyszenia, natomiast Wojciech Półtorak zaproponował, by pieniądze wpłacane jako składki 
członkowskie do takiego Stowarzyszenia wolałby przeznaczyć na zatrudnienie pracownika, który 
zająłby się opracowywaniem wniosków do projektów unijnych dla wsi. 
 
Barbara Stasik wstępnie omówiła temat ustalenia najniŜszego wynagrodzenia i wysokości punktu dla 
pracowników jednostek organizacyjnych działających na terenie gminy, w związku z zamiarem 
przedstawienia projektu uchwały w tym temacie na najbliŜszych posiedzeniach komisji. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji 
 
Sylwester Budych 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 
1. Burmistrz 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Sekretarz 
4. Skarbnik 
5. Przewodniczący Rady 
6. Przewodniczący Komisji 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


